

(le français suit l'anglais)

Cyber Monday



Merchandise Store Launch



We are happy to announce the long-awaited launch of the UWC National Committee of Canada Merchandise Store! 100% of profits will go towards fundraising for UWC NCC student sponsored scholarships to attend UWCs around the world. Shipping is free to addresses across Canada.

[Click here to shop](#)

Nous sommes heureux d'annoncer le lancement tant attendu de la boutique de marchandises du Comité national du Canada de l'UWC! 100% des profits seront consacrés à la collecte de fonds pour les bourses d'études permettant aux étudiants du CNC d'UWC dans le monde entier. La livraison est gratuite pour toutes les adresses Canadiennes.

[Cliquez ici pour faire vos achats](#)

LOVE UWC?



Share



Website



Follow



Follow



E-mail

Support

If you need any help or have any questions you can reach us by email at

nationalcommittee@pearsoncollege.ca

The office for the UWC National Committee of Canada is located at Canada's UWC, Lester B. Pearson College of the Pacific on the shores of Pedder Bay on Vancouver Island, BC. Located on the unceded territory of the Sc'ianew (Beecher Bay) First Nation.

The mailing address for the office is:

UWC NCC
650 Pearson College Drive
Victoria B.C.
Canada V9C 4H7

No longer want to receive our emails? [UNSUBSCRIBE HERE.](#)

Vous aimez les UWC?



Rejoignez



Website



Suivez-nous



Suivez-nous



E-mail

Soutien

Si vous avez besoin d'aide ou avez des questions, vous pouvez nous rejoindre par courriel à nationalcommittee@pearsoncollege.ca

Le bureau du Comité national du Canada UWC est situé au Lester B. Pearson College of the Pacific, le UWC du Canada, sur les rives de Pedder Bay, sur l'Île de Vancouver, en Colombie-Britannique, sur le territoire non-cédé de la Première nation Sc'ianew (Beecher Bay).

L'adresse postale du bureau est la suivante:

UWC NCC
650 Pearson College Drive
Victoria B.C.
Canada V9C 4H7

Vous ne désirez plus recevoir nos courriels? [DÉSABONNEZ-VOUS ICI.](#)